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VERSLAG 

 

Betreft   : KNVI Bestuursvergadering  

Datum   : Donderdag 9 november 2023  

Tijd   : 19.00 uur start tot 22.00 uur 

Plaats   : NH Hotel te Utrecht 

 

Aanwezig  : Paul Baak, Wouter Bronsgeest, Thomas Bouman, Rian van Heur, Auke de Jong,  

    Marjolein Kral, Jitze Vellenga en Sandra de Waart 

Afwezig  : Tom Dalderup en Eric Kokke 

 

1. Opening, mededelingen en vaststelling agenda 

 Wouter opent de vergadering en de agenda wordt vastgesteld. 

a) Verslag bestuursvergadering 12 oktober 2023 

Verslag wordt ongewijzigd vastgesteld en is hierdoor gereed voor publicatie op de website.  

b) Actielijst 

 

22/03 Geschiedenis KNVI uitgebreider op de site, in behandeling. 

22/05 Zichtbaarheid van samenwerking met partners vergroten. In behandeling en is van Rian 

22/22 Uitwerken van veranderen regio's naar een andere vorm. In behandeling. 

22/23 Statuten aanpassen. In behandeling. 

23/11 BMI uitnodigen voor vooroverleg. Zij zijn vandaag geweest.  

23/21 

Uitwerken bijdrage KNVI aan CTRT en link bibliotheek plaatsen op KNVI site. 
Wouter zal hier aandacht aangeven.  

23/23 

Overzicht events met actief uitgegeven PE-punten (in 2023). Niet ontvangen moet nog 
nagestuurd worden.  

23/24 Beoordelen overzicht opleiders t.b.v. Young Professionals project  

23/25 

Financiële balans van Young Professionals Project opmaken. Wordt deze vergadering 
behandeld. 

23/26 

Countdown nieuwsbrief Ron Onrust in de KNVI nieuwsbrief vermelden. Wordt deze 
vergadering behandeld 

23/28 

Communicatie/marketing m.b.t. nieuwsbrief & socials bespreken. Wordt deze vergadering 
behandeld. 

23/29 Marjolein en Auke moeten worden toegevoegd aan bestuursdraadje. Afgehandeld. 

23/31 Overleg met organisatie van Srvision. Wordt deze vergadering behandeld. 

23/33 Onderzoeksplan onder onze leden. Wordt deze vergadering behandeld 

23/36 Jaarkalender aanpassen. Wordt deze vergadering behandeld. 

 

c) Mededelingen 

 Zie ‘draadje’ met aanvullende bijzonderheden onderaan dit verslag toegevoegd. 

 

2. Projecten 

a) PE-punten 

Wouter wacht nog op de antwoorden en het formaliseren van Isaca en Norea. 

 

b) Young Professionals 

Het financieel overzicht is gestuurd. Lidmaatschappen via Young Professionals worden allemaal 

verrekend met de subsidie van Competens .  Actie 23/37 Jitze 
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c) ASL-BisL 

Vanuit de fusie met ASL- BiSL hebben wij het positieve saldo overgenomen en deze 40K bij ons op 

de balans staan. De IG Open Standaarden kan een deel van dat geld uitgeven voor de doelstellingen 

van ASL-BiSL maar heeft daarvoor nog  geen begroting ingediend. Het saldo van ASL-BiSL  moet 

geoormerkt worden en blijven. De actie die nog uitgevoerd moet worden door Open Standaarden is 

dat de link van de KNVI website doorgelinkt moet worden naar openstandaarden. Er wordt een 

oproep gepubliceerd met het verzoek om leden die willen meehelpen met het selectieproces. Dit is 

een fysieke bijeenkomst welke geld kost en waarschijnlijk kost de plug-in op de website ook geld. 

Sandra noemt dat het belangrijk is dat er een termijn afgesproken wordt dat het geld uitgegeven is 

voor het doel waarvoor het bestemd is. Wij zetten eerst de ideeën op een rij. De volgende 

vergadering wordt er een termijn afgestemd. Actie 23/38 Sandra 

 

d) Vermarkten nieuwsbrief Ron Onrust 

Een aantal nieuwsbrief ontvangers zijn lid en ontvangen de nieuwsbrief gratis.  Niet leden moeten 

voor de nieuwsbrief betalen. 

Het huidige plan is om alle leden lid te maken van de nieuwsbrief. De leden worden hierover 

geïnformeerd. Men kan zich vervolgens met 1 klik afmelden. Voordeel is hiervan dat alle leden weten 

dat deze nieuwsbrief bestaat.  Paul vraagt of het op die manier gecommuniceerd kan worden dat 

men weet dat het 1 van de vier bladen is die je bij het abonnement kan ontvangen.  

Ron Onrust stuurt in de komende nieuwsbrieven de aanbieding dat als niet leden lid worden zij 30% 

korting krijgen op het lidmaatschap van de nieuwsbrief.  

Thomas stelt de vraag of wij dit product aan willen bieden aan leden als het niet voldoende gelezen 

wordt. Dit wordt op een bepaald moment geanalyseerd. 

 

e) Herstructurering vereniging 

Notaris afspraak moet gemaakt worden. Deze afspraken kosten veel geld en moeten goed 

voorbereid worden.  

 

f) Project ‘Landkaart’ Toegang tot informatie 

 GO-fonds en KIA hebben geld ontvangen om 13 informatiehuishoudingsinitiatieven op de kaart te 

zetten.  Aan GO-fonds is dit verkocht als een landkaart met punten. Als je daarop klikt dan opent het 

de beschrijving van een project. In ditzelfde budget zit geld voor een journalist om de teksten op te 

stellen. Hij maakt een goede manifest tekst. Aan het eind van het jaar hebben wij een sub-site met 13 

verhalen/beschrijvingen. Tom maakt een podcast. De content die we maken komt voor alle bladen 

ter beschikking.   

   

3. KNVI events 

a) KNVI event 2023  

Paul heeft een mooi gesprek gehad met Pieck Vossen.  

Het event is vol, er is een wachtlijst. 

Geïnventariseerd wordt wie er van het bestuur aansluitend blijft eten.  

 De stellinguitkomsten vanuit Mentimeter worden gebruikt om te publiceren. 

 

b) Srvisiondays 2024 

Afgelopen maandag hebben Wouter en Sandra een overleg gehad met de heren van Srvisiondays. Zij 

hebben toegezegd een betere begroting te maken. Er is hen opgedragen een 0-begroting te moeten 

maken. Pas al er een sponsor is kan er een stap gezet worden. 

Het idee is een event voor 125 mensen, met 4 sprekers, 1 dag, geen diners etc. 

Zij vragen of de begroting van hun IG gebruikt mag worden voor dit event. Dit geld wensen zij te 

gebruiken om KNVI ’ers deel te laten nemen of een gereduceerd tarief te geven. Het gaat om 2500 

euro. Thomas zegt dat een KNVI lid altijd gratis mag deelnemen. Het voelt als een soort 
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garantstelling. Het magische woord is Exposure. Er wordt een nieuwe afspraak gemaakt.  Actie 23/39 

Sandra en Wouter  Besluit wij gaan niet voorfinancieren op een verlies en gaan niet akkoord met 

een min uitgave. Besluit 23/09  

 

c) IT-infradag 

Leuke foto’s in de harde kern-app. De volgende vergadering vertelt Tom over dit event. 

  

d) Super Tuesdays 

De aanmelding lopen terug. In december is het onderwerp ICT in de zorg. Feb, mrt en april wel al 

geregeld. Er moet meer aan de nabewerking gedaan worden. 

 

f) Overige events (borrel KNVI) 

 Eerste borrel is in december. Wouter is hierbij aanwezig.   

 

4. Bestuurlijke zaken 

a) Raad van Advies 

Als bijlage is het manifest voor een informatie- en betekenisrevolutie gestuurd. 

Het is een zeer academische, wetenschappelijke tekst. Geadviseerd wordt om dit in een andere vorm 

aan onze leden aan te bieden. Wellicht een memorygame zodat het visueel gemaakt wordt. Het kan 

ook geïntegreerd worden in een Super Tuesday.  

Wij kunnen een KNVI publicatie maken. Wouter zal dit met hen bespreken. 

 

b) Ledenaantallen: eraf en erbij sinds vorige bv & output exit script  

Nieuwe leden vanaf 12 oktober t/m 8 november 2023: 6 

Nieuwe leden vanaf 1 januari t/m 8 november 2023: 140 

 Opzeggingen leden vanaf 12 oktober t/m 8 november 2023: 37 

Opzeggingen leden vanaf 1 januari t/m 8 november 2023: 239 

Hogeschool Zuyd heeft een collectief afgesloten voor 14 leden afgesloten. 

c) ALV 

Er zijn veel aanmeldingen. Er wordt een IG opgeheven. De Jan Boersprijs wordt uitgereikt. Hierover 

schrijft Rian een artikel. Actie Rian 23/40 

 

d) Voorbereiding bestuurdersdag 

Deze wordt weer gehouden in Zeist op 6 juni 2024. Auke en Marjolein gaan deze dag organiseren. 

 

e) Jaarkalender 

Deze is akkoord. De datums worden via een outlookuitnodigingen gereserveerd. 

 

f) Onderzoeksplan leden 

Dit onderzoek is vanuit een idee van de bestuurdersdag gekomen. Het doel is om het positief te 

brengen. Zo zijn de vragen ook opgemaakt. 

Tip. Vraag “Wanneer zou je de KNVI aanbevelen bij een ander?”   

Net promotorscorer schaal van 1 tot 10 en daaronder de vraag “waarom?” met een invulveld. 

I.p.v. functie vragen naar het beroep.  

 “Wat houd je betrokken bij de KNVI?” i.p.v. “waarom ben je lid?”.   

Advies is om ook de nieuwsbrief van Ron Onrust ertussen zetten. 

Het onderzoeksplan wordt naar Jitze gestuurd zodat MOS deze op kan maken en versturen in januari.  

Actie Rian 23/41 
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Marjolein vraagt of het ook via plaatjes mogelijk is om dit op te maken. Dit is niet mogelijk. 

 

5. Community 

a) Interesse groepen en regio 

 BMI was voor het vooroverleg uitgenodigd. Het was een goed gesprek. Thomas vraagt of er is verteld 

over het nieuwe opleidingscurriculum. Hierover is niet gesproken. 

Zij gaan een plan uitwerken met hun ideeën.  

 In december is er geen vooroverleg.  

 Danny Greefhorst maakt een boek “kritisch denken over digitalisering”. 

Wouter en Paul schrijven het voorwoord. 

 IG Governance Daniel Schmitz actief met de norm menselijke maat in de IT. Deze wordt op 22 

november gepresenteerd te Delft. 

 

b)  Website en forum 

Geen nieuws 

 

c) Samenwerking partners. 

 Lijst met partners in overzicht komt niet overeen met website. Sandra gaat haar helpen. 

Het doel is om de partners in drie categorieën te verdelen.  

 

d) Vertegenwoordiging KHMW-prijzen 

Sandra vraagt of er iemand is die op maandag 27 november in Haarlem de prijzen uit kan reiken. 

Niemand kan aanwezig zijn. Sandra vindt het fijn als er gereageerd wordt op vragen in de e-mail. Ook 

als je niet kan. 

 

6. Financiën 

a) Geen ingekomen stukken   

FCC heeft de begroting beoordeeld. Het was een fijn en kritisch overleg. 

De begrotingen van de IG’s en regio’s zijn te groot. Hieraan zal Thomas aandacht geven.  

Advies om de bestemmingsreserve af te bouwen. 

Sandra vraagt over de subsidies van de inkomstenkant. Dit zijn nog subsidies die op de balans staan.  

 

8. Strategische partners/relaties  

a) Nationaal Archief 

17 nov tekent Wouter het contract waarmee het NA content aan mag leveren bij het OD.  

b) Rondje Nederlandse IFIP-professoren 

Academici van NL zitten in de werkgroep van de IFIP. Leon en Wouter spreekt hen allen. Het verslag 

zal gedeeld worden. 

c) Uitreiking Jong Talent Prijzen en Scriptieprijzen Responsible Internet 

d) Dit is een partner waar we moeten gaan kijken wat we hier mee moeten doen. 

Tekst Responsible Internet hoort hier niet achter te staan.  

e) GO-fonds 

Teleurstellend overleg door de niet toegekende financiering van de film van Aslander. 

De aanvragen worden nu kritischer beoordeeld. 

In december is er nog een afspraak. Jitze zal een mail sturen voor punten. Hebben zij niets dan wordt 

deze afspraak geannuleerd.  

 

9.  Marketing & Communicatie  

a) Persbericht/publicaties 

Geen bespreekpunt op 9-11 
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b) Rondje ledenwervingsacties van de afgelopen maand 

Geen bespreekpunt op 9-11 

 

c) Beurzen 2024 

Thomas noemt het Techfest op DNB. Wellicht in de toekomst. 

Beurzen die genoemd worden zijn: VOGIN IP, Techfest, Week van de liefde 

Op de partnerlijst staan partners die ook beurzen geven. Rian zal deze doorgeven. 

Actie 23/42 Rian 

 

d) Voorstel promotiemateriaal 

Besloten wordt dat er van de bierviltjes en de stickynotes elk 3000 besteld wordt.  

Besluit 23/10 

Rian toont een multi-oplaadkabel. Hier zal een offerte voor worden opgevraagd.  

Actie 23/43 Conny 

 

10. Algemene punten ter besluitvorming  

 Geen. 

Vorige vergadering is de verhoging van de contributie niet officieel besloten. Deze wordt alsnog als 

besluit in de besluitenlijst genoemd. 

 

11. Evaluatie vergadering 

a) Wat ging goed wat kan beter – bestuur 

Iedereen vond het een fijne vergadering. 

 

 

Besluitenlijst verenigingsbestuur KNVI 2023 

 Besluit Datum 

23/1 MBO raad digitaal burgerschap voor de week van digitale veiligheid. Zij 

zoeken personen die scholieren digitale vaardigheden wil bijbrengen. 

Besloten wordt om dit idee te parkeren tot na de zomer. 

13-04-2023 

23/2 Het bestuur gaat akkoord met het plan van aanpak Institutionele 

lidmaatschappen 

13-04-2023 

23/03 Een in memoriam wordt eerst in het bestuur besproken of dit gepubliceerd 

wordt. 

13-04-2023 

23/04  Het bestuur gaat akkoord met de bijdrage die Marijn Plomp vraagt om de ST te 
hosten.  

11-05-2023  

23/05  Het bestuur gaat akkoord met de samenwerking met CTRT  15-06-2023  

23/06 Eén keer in de 2 maanden een borrel, aangehaakt bij de bijeenkomst van PKM 07-09-2023 

23/07 Podcast Peper is voor alle content, namens KNVI. 12-10-2023 

23/08 Verhoging contributie 5% 12-10-2023 

23/09 Wij gaan bij Srvision niet voorfinancieren op een verlies en gaan niet akkoord 

met een min uitgave 

09-11-2023 

23/10 Promotiemateriaal Stickynotes en bierviltjes elk 3000 09-11-2023 
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Draadje voor de bestuursbijeenkomst van 9 november 2023 

Wouter Bronsgeest, 9-11, Hoi!!!   Hierbij alvast wat punten van mijzelf. 

1. Bijna is het zo ver: op 17 november onderteken ik het contract met het Nationaal Archief. Een jaar lang 

gesprekken en contact, met een mooi resultaat tot gevolg.  

2. De redacteur van de AG Connect, Volkert Deen is weg. De uitgever heeft de redacties van een aantal 

bladen dichter bijeen gebracht - heet van de naald, nieuws kwam door op 08-11-2023. 

3. Martijn Aslander is gestart met de opnames voor de 4e film, het vervolg op kenniswerk. De KNVI speelt 

een bescheiden rol.... Het GO Fonds wilde niet financieren helaas. 

4. Masterclass Digitaal Leiderschap Overheid/ Bedrijfsleven: De formule gaat veranderen. Tom en Wouter 

werken daar aan mee. En met behoud van de 10% korting voor KNVI-leden. 

5. We hebben een nieuwe 'lead' bij het ROC Midden Nederland. We gaan kijken op welke wijze we een 

stap kunnen zetten in het domein van de MBO opleidingen. ooit een belangrijk netwerk voor ons, nu 

weer om te herontdekken! Stephan Rietveld legt het contact voor ons. 

6. In het kader van project 'Toegang tot informatie' is redacteur Bas Niewenhuijsen gestart met het 

vervolmaken van ons eerdere manifest voor de Informatieprofessional.  André Plat en ik kijken mee, wordt 

binnenkort voor review met ons gedeeld! 

7. Vanuit de KNVI zit ik in een klankbordgroep voor een bedrijf TalentTwist (Ronald van Vliet) dat zich 

inzet voor mensen met autisme en het ondersteunen van deze groep in het vinden van een baan. 

Daaronder ook veel IT-ers. 18 oktober was er weer een sessie. Oprichter/eigenaar Ronald van Vliet zal een 

stapje terug doen, het bedrijf gaat door. 


